
 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л   №  22 

 

 

засідання постійної комісії  

з питань економічного розвитку, промисловості, підприємництва, 

інвестицій та регуляторної політики 

 

від 26 вересня 2023 року м. Кропивницький 

 

 

 

Склад комісії ‒ 5 осіб 

 

 

Присутні: 

 

 

Голова комісії 

 

Зарічна А.А. 

Заступник голови 

 

Саєнко І.В. 

Секретар комісії 

 

Овчінніков Д.П. 

Члени комісії: 

 

Павленко Н.А. 

Відсутні: 

 

Калапа С.Г. 

Запрошені: Бєжан М.М. – заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради; 

Каменська І.Е. – т.в.о. начальника управління 

апарату міської ради; 

Колюка О.С. ‒ секретар міської ради; 

Ломова Т.В. – начальник управління економіки 

департаменту з питань економічного розвитку 

міської ради; 

Назарець А.Ф. – начальник управління культури і 

туризму міської ради 

 

СЛУХАЛИ: 

 

Зарічну А.А., яка запропонувала перелік питань  

до порядку денного засідання постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного наступні питання: 
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

№ 

з/п 

Номер 

проєкту 

рішення/ 

листа 

Назва питання Прізвище,  

ініціали,  

посада  

доповідача 

1. 1719 Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про 

перейменування вулиць та 

провулків» 

Назарець А.Ф., 

начальник управління 

культури і туризму 

міської ради 

2. 1720 
(доопрацьований) 

12.09.2023 

Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про 

найменування вулиць, 

провулків, тупика в громадській 

організації «Садове товариство 

«Урожай» 

-//- 

3. 1733 Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про зняття  

з контролю окремих рішень 

Кропивницької міської ради 

восьмого скликання» 

Каменська І.Е., 

т.в.о. начальника 

управління апарату 

міської ради 

4. 1734 
(доопрацьований) 

21.09.2023 

Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про безоплатне 

прийняття в комунальну 

власність Кропивницької 

міської територіальної громади 

генераторних установок, 

переданих компанією Tetra Tech 

ES, Inc. у рамках реалізації  

в Україні програми «Проєкт 

енергетичної безпеки» 

Ломова Т.В., 

начальник управління 

економіки 

департаменту з питань 

економічного розвитку 

міської ради 

Результати голосування: 

«за» – 3 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

До роботи постійної комісії долучився Саєнко І.В. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Назарець А.Ф., яка пояснила основні положення проєкту рішення міської 

ради № 1719 «Про перейменування вулиць та провулків», озвучила пропозиції 

постійної комісії з питань екології, земельних відносин та комунальної власності 

та відповіла на запитання членів комісії. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Колюка О.С. 

 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/41306-pr_rish_1719_06-09-2023.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/41343-pr_rish_1720_12-09-2023.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/41343-pr_rish_1720_12-09-2023.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/41365-pr_rish_1733_15-09-2023_2.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/41480-pr_rish_1734_21-09-2023.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/41480-pr_rish_1734_21-09-2023.pdf
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За результатами обговорення голова постійної комісії поставила  

на голосування наступну пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1719 «Про перейменування 

вулиць та провулків». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1719 «Про перейменування 

вулиць та провулків». 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Назарець А.Ф., яка пояснила основні положення доопрацьованого проєкту 

рішення міської ради № 1720 «Про найменування вулиць, провулків, тупика  

в громадській організації «Садове товариство «Урожай» та відповіла  

на запитання Саєнка І.В. 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити доопрацюваний проєкт рішення міської ради № 1720 «Про 

найменування вулиць, провулків, тупика в громадській організації  

«Садове товариство «Урожай». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити доопрацюваний проєкт рішення міської ради № 1720 «Про 

найменування вулиць, провулків, тупика в громадській організації  

«Садове товариство «Урожай». 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Каменську І.Е., яка пояснила основні положення проєкту рішення міської 

ради № 1733 «Про зняття з контролю окремих рішень Кропивницької міської 

ради восьмого скликання». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Саєнко І.В., який повідомив, що департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради уже надавалося доручення (протокол від 10 листопада 

2022 року № 15) стосовно інформування членів комісії про стан виконання 

рішень міської ради від 15 листопада 2022 року № 1356 «Про погодження 

Концепції індустріального парку «Радій» та від 12 жовтня 2021 року № 837 «Про 

погодження Концепції індустріального парку «Ростагропром». Наголосив на 
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невиконанні наданих доручень та запропонував на наступне засідання постійної 

комісії запросити представників приватного акціонерного товариства «Науково-

виробниче підприємство «Радій» та приватного підприємства «Компанія  

Росток-Агро» для надання інформації про стан реалізації концепцій 

індустріальних парків «Радій» та «Ростагропром». 

 Бєжан М.М., який поінформував про можливість проведення виїзного 

засідання постійної комісії на території вищезазначених підприємств. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Ломова Т.В. 

 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставила на 

голосування наступні пропозиції: 

1. Погодити проєкт рішення міської ради № 1733 «Про зняття з контролю 

окремих рішень Кропивницької міської ради восьмого скликання». 

2. Доручити департаменту з питань економічного розвитку міської ради  

на наступне засідання постійної комісії запросити представників приватного 

акціонерного товариства «Науково-виробниче підприємство «Радій»  

та приватного підприємства «Компанія Росток-Агро» (або організувати виїзне 

засідання постійної комісії) для надання інформації про стан реалізації 

концепцій індустріальних парків «Радій» та «Ростагропром». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

1. Погодити проєкт рішення міської ради № 1733 «Про зняття з контролю 

окремих рішень Кропивницької міської ради восьмого скликання». 

2. Доручити департаменту з питань економічного розвитку міської ради  

на наступне засідання постійної комісії запросити представників приватного 

акціонерного товариства «Науково-виробниче підприємство «Радій»  

та приватного підприємства «Компанія Росток-Агро» (або організувати виїзне 

засідання постійної комісії) для надання інформації про стан реалізації 

концепцій індустріальних парків «Радій» та «Ростагропром». 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Ломову Т.В., яка пояснила основні положення доопрацьованого проєкту 

рішення міської ради № 1734 «Про безоплатне прийняття в комунальну власність 

Кропивницької міської територіальної громади генераторних установок, 

переданих компанією Tetra Tech ES, Inc. у рамках реалізації в Україні програми 

«Проєкт енергетичної безпеки». 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 1734 «Про 

безоплатне прийняття в комунальну власність Кропивницької міської 

територіальної громади генераторних установок, переданих компанією  
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Tetra Tech ES, Inc. у рамках реалізації в Україні програми «Проєкт енергетичної 

безпеки». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 1734 «Про 

безоплатне прийняття в комунальну власність Кропивницької міської 

територіальної громади генераторних установок, переданих компанією  

Tetra Tech ES, Inc. у рамках реалізації в Україні програми «Проєкт енергетичної 

безпеки». 

 

 

 

Голова комісії       Анна ЗАРІЧНА 

 

 

Секретар комісії       Дмитро ОВЧІННІКОВ 


